
 

 

Referat  

Generalforsamling 12.03.25 2025 
 
 

Punkt Uddybning Diskussion/aftale 

Valg af dirigent  Spejder vælges 

Formandens beretning - Sportslige præstationer: OL + PL + tri + 
frøprøver 

- Medlemstal 

- Fordeling af roller i administrationen 
(Jan+Bente) 

- Jubilæum 

- Renovering af styrkelokalet 

- Renovering af Korsvejen 

- Ændringer i polos vandtider + flyt af 
licenser til STT 

- Trænerrokade i K-afdelingen 

- IDAN brugerundersøgelse af 
svømmehallerne i Tårnby. 

- Balladen om træningstider + kampen 
med kommunen 

- Strategiproces 

- Svømmeskolen - ansættelse af Morten 
Henriksen 

- Mere om store  

Per: Ved man hvornår man 
får resulteret af 
brugerundersøgelsen? 
Jan: Vi får resultaterne af 
undersøgelsen i næste uge. 
Derefter skal resultaterne 
politisk behandles. Det er op 
til politikerne, hvad de vil 
bruge resultaterne til. Vi har 
fået af vide, at den politiske 
kan tage lang tid og at vi 
ikke skal forvente ændringer 
i fordeling af vandtider.  

 
Derudover ingen 
kommentarer. Beretningen 
tages til efterretning.  

 

 

Kassereren aflægger 
det godkendte 
regnskab. 

Regnskab inkl. ledelsesberetning er 
godkendt af bestyrelsen. 
 

Ingen bemærkninger fra revisor 
 

Kontingentsatser fastholdes i kommende 
sæson evt. med enkelte små justeringer.  
 

Regnskab: Overskud på ca. 500.000 

Tilskuddet fra kommunen er reduceret  
Likviditet er fortsat god 

Jesper: Hvorfor bliver 
tilskuddet fra kommunen 
reduceret?  
Max: Der er flere 
tilskudsberettigede 
medlemmer i Tårnby i 2024. 
Det er en samlet pulje, som 
fordeles.  
 
Regnskabet godkendes.  



 

 

Kassereren orienterer 
om budgettet for 
indeværende år samt 
orienterer om 
kontingentet 

 
Væsentlige forudsætninger for budget: 
Der sker ikke væsentlige ændringer i 
vandtid.  
Medlemstilskuddet for 2025 er uændret.  
Vi står til en betydelig ændring i tilskud i 
2026 (der skeles til hvilken kommune 
medlemmerne bor i) 
Fokusområder: Kvalitet i svømmeskolen 
Fortsat udvikling af 
konkurrenceafdelingen - holde det høje 
niveau. 
Opretholdelse af aktiviteter i tri-afdeling 
og polo.  
Vi håber at kunne opretholde 
fondsindtægter.  
Bestyrelse + administration vurderer 
løbende hvad der er råderum til. 
Budgetterer med resultat for 2025: 
215.000. 

 

Morten: Det er meget 
ærgerligt, at der ikke et 
1.hold i polo i KVIK længere.  
Hvordan påvirker det 
budgettet.  

 
Max: Pengekassen tillader at 
der aktiviteter i polo, det er 
et spørgsmål om vandtid. At 
der ikke er et 1. hold polo i 
KVIK er ikke økonomidrevet.  

 
Glen: Spørger ind til tilskud 
og fordeling af tilskud på 
Tårnby/Kbh. Borgere. Er det 
muligt at opkræve tilskud fra 
Kbh.?  
Max: Kbh. Er ikke 
interesseret i at tildele 
tilskud 
 
Spejder: Der tildeles tilskud 
til medlemmer under 25 år.  

 
Budgettet tages til 
efterretning.  

Indkomne forslag Der er ingen indkomne forslag Ingen indkomne forslag 

Valg til bestyrelse iht. 
§ 11, stk. 6 

a) Formand Jan Urban Hansen ønsker 
genvalg 

d) Sekretær Mette Toftdahl ønsker 
genvalg 

e) Menigt bestyrelsesmedlem Daniel 
Bojsen ønsker genvalg 

Jan Urban Hansen er 
genvalgt 

 
Mette Toftdahl er genvalgt 
 
Daniel Bojsen er genvalgt 

 



 

 

Eventuelt  Martin (Polo bestyrelse): 
Hvordan ser fremtiden for 
polo ud i KVIK 

 

Urban: Det er vores ønske at 
fortsætte polo-afdelingen i 
KVIK. Vi arbejder på at polo 
igen kan få vandtid onsdag 
og fredag aften, hvilket nok 
har været afgørende for at 
de flyttede. Det kan være at 
vi kommer til at stå i en 
situation hvor vi skal starte 
forfra med at bygge 
afdelingen op. Det er vores 
håb at kunne fortsætte med 
polo i KVIK 

 

Martin: Der skal ildsjæle til 
at bygge afdelingen op. 
Appel til ildsjæle, som vil 
være med. Det er svært at 
konkurrere med forholdene 
i Tåstrup. Det er et 
langsigtet projekt.  
 

Per E.: Kan bestyrelsen 
præsentere sig og hvem de 
er forældre til.  
 
Bestyrelsen præsenterer 
sig.s 

Afsluttende 

bemærkning fra 

formanden 

 Tak for indsatsen til Spejder.  

   

   

   

   

   

   

 
 

 


